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پای درس علی)ع(

آیت الله مجتهــدی تهرانی)ره(: انســان بایــد با حیا 
 باشــد، همان طور که از خلق خدا حیــا می کند از خدا هم 

حیا کند.

از خیر و شر گذشتگان خود
 عبرت بگیرید!

امام علی)ع(: از مایه های عبرتی که بر پیشــینیان شما به 

خاطر اعمال بد و کردار ناپسندشان فرود آمده است، دوری 

گزینید. بنابراین حالات خیر و شر آنان را به خاطر آورید و از 

اینکه همانند آنان شوید، برحذر باشید.
اعتراض خبرنگارها به یک بازیگرنهج البلاغه- خطبه ۱۹۲

 در جشنواره فجر
بازیگر فیلم »رگ خواب« که پیش از این در پشت صحنه این فیلم به برخی 

از خبرنگارها توهین کرده بود، با اعتراض نمایندگان رسانه ها مواجه شد.
نشست پرسش و پاسخ فیلم جدید حمید نعمت الله در سی و پنجمین دوره 

جشنواره فیلم فجر هم با حاشیه هایی همراه بود.
لیلا حاتمی، بازیگر این فیلم ، اســفند ســال گذشته و موقعی که خبرنگارها 
درحال تهیه گزارش از پشــت صحنه فیلــم »رگ خواب« بودند، با آن ها برخورد 
قهرآمیزی داشــت. وی در نشست خبری فیلم »رگ خواب« بدون عذرخواهی از 
رفتــار توهین آمیز با خبرنگارها از رفتار خــود دفاع کرد و گفت: »آن اتفاق صرفاً 
نسبت به آن چند نفر خبرنگار بود. آنها می آمدند و مزاحمت ایجاد می کردند و به 

نظرم جایشان آنجا نبود، تا جایی که توان داشته باشم چنین می کنم!«
این حرف های لیلا حاتمی باعث شــد تا تعدادی از خبرنگارها در اعتراض به 

وی نشست خبری را ترک کنند.
دانشمندان هسته ای اخراجی

 به تماشای »ترمینال غرب« نشستند
همزمان با ایام الله دهه فجر تنی چند از یاران شــهید مصطفی احمدی روشن 
که در ســکوت رسانه ای از محل کار خود اخراج شده بودند با حضور در حسینیه 

هنر به تماشای اثر سینمایی ترمینال غرب نشستند.
»ترمینال غرب« به کارگردانی قربانعلی طاهرفر اثری در ژانر سینمای سیاسی 
اســت که به موضوع اتفاقات هســته ای در سال های اخیر و حواشی اجتماعی آن 

پرداخته است.
یکی از حاضران به نمایندگانی از سایر دوستان خود با تقدیر و تشکر از عوامل 
تولید فیلم ترمینال غرب اظهار داشت: قبل از این که کسی بتواند تاریخ را تحریف 

کند، باید بتوان با زبان هنر آن را بدون هیچ تحریفی، ماندگار کرد.
وی ساخت اثر سینمایی در رابطه با مقوله هسته ای و اخراج کارمندان آن را 
نیازمند جســارت و شهامت دانست و افزود: امیدواریم این اثر فتح الفتوحی برای 
ساخت آثاری دیگر چه در زمینه مستند و چه داستانی به همراه روشنگری بیش 
از پیش باشد.یکی دیگر از حاضران پس از تماشای فیلم ضمن تشکر از سازندگان 
فیلم و همچنین برگزار کنندگان این مراسم، گفت: برای لحظاتی خاطرات خردادماه 

۹۴ که با یک عدم نیاز از سازمان اخراج شدم برایم زنده شد.
یک فعال فرهنگی و اجتماعی:

سالن های خالی موسیقی فجر
 نشان داد کنسرت دغدغه مردم نیست

مسئول بسیج جامعه زنان گفت: امروز واقعا مشخص شد که کنسرت دغدغه 
اصلی مردم ما نیست و خیلی از مسائل دیگر برای مردم مهم هستند که مسئولان 

به آن توجهی ندارند.
مینو اصلانی مســئول بسیج جامعه زنان در گفت وگو با خبرگزاری بسیج، با 
اشاره به جشنواره موسیقی فجر گفت: عدم استقبال چشمگیر از جشنواره موسیقی 
فجر نشان داد همان طور که از اول هم خیلی روشن و واضح بود دغدغه مردم ما 

بحث شرکت در کنسرت نیست.
وی افزود: اگر مدت زمانی کنســرت به عنوان مســئله اصلی مطرح شــد در 
واقع یک حاشیه بود که به وجود آمد و به جای اینکه به دغدغه های اصلی مردم 
رسیدگی شود به این موضوعات پرداخته شد. امروز واقعا مشخص شد که کنسرت 
دغدغه اصلی مردم ما نیســت و خیلی از مسائل دیگر برای مردم مهم هستند که 

مسئولان به آن توجهی ندارند.
اصلانی تاکید کرد: بحث جشــنواره های موســیقی باید بر اساس دیدگاه ها و 
نیازهای جامعه اسلامی تعریف شود به هر حال موسیقی یک حد وسطی دارد که 
نباید بیش از حد به آن پرداخته شود و نه اینکه از آن غفلت شود که موسیقی های 
غیر اخلاقی جایگزین شــود. یعنی باید یک حد تعادلی در رویکرد به موسیقی با 
بهره گیری از دیدگاه نخبگان کشور در این راستا و شرع مقدس وجود داشته باشد.
مسئول بسیج جامعه زنان اظهار داشت: به نظر می آید که جای یک کارگروه علمی 
فنی تخصصی مرکب از اساتید حوزه و دانشگاه و اساتید دل سوخته این فن خالی 
است. به یک هیئت اندیشه ورزی نیاز داریم که طبع جامعه را نسبت به موسیقی 
بســنجد و نیازها را اصلاح کند تا مرز بین موســیقی حلال و موسیقی های دیگر 
مشخص شود. این کارها امروز برای موسیقی مهم است اینکه مسئولان فقط دغدغه 
برگزاری یا عدم برگزاری کنسرت ها را داشته باشند کار حاشیه ای و روبنایی است.
بغض شاعران برای قهرمانان آتش نشان

چهارمین محفل شعرخوانی یازدهمین جشنواره بین المللی شعر فجر، با عنوان 
»محفل شــهدای خدمت« و به یاد فداکاری های قهرمانان آتش نشــان در حادثه 

پلاسکو، در ایستگاه شماره یک آتش نشانی تهران برگزار شد.
به گزارش دفاع پرس،در محفل »شهدای خدمت« 1۴ شاعر نام آشنای کشور، 
سروده های خود را که طی روزهای گذشته برای آتش نشانان فداکار حادثه پلاسکو 
ســروده بودند، قرائت کردند. شعرخوانی علی محمد مؤدب، سیدحسین متولیان، 
حامد عسکری، قاسم صرافان، لیلا کردبچه، میلاد عرفان پور، هادی خورشاهیان، 
محمدجواد آسمان، آرین داوودی، محمدمهدی عبداللهی، مجید سعدآبادی، مرتضی 
حیدری، امیرعلی سلیمانی و محمد زارعی با جلوه هایی از بغض و آه و افسوس آنان 
و نیروهای زحمتکش آتش نشانی حاضر در جلسه همراه بود.یازدهمین جشنواره 

بین المللی شعر فجر، اسفندماه امسال در مشهد به کار خود پایان خواهد داد.
نمایشگاه کتاب »آفتاب انقلاب«

 در سرتاسر کشور برپا شد
به مناسبت دهه مبارک فجر و سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی، نمایشگاه کتاب 

»آفتاب انقلاب« برگزار شد.
این نمایشگاه تا 22 بهمن در مصلی های نماز جمعه سراسر کشور و پایگاه های 
مقاومت برپاست.نمایشــگاه »آفتاب انقلاب« با همکاری شــورای سیاست گذاری 
ائمه جمعه، بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس، موسسه فرهنگی هنری 
قدر ولایت، نشــر صریر، موسسه فرهنگی رســول آفتاب، چاپ و نشر بین الملل، 
موسسه مطالعاتی اندیشه ورزان، نشر سفیر اردهال و نشر ندای سینا برپا شده است.

کدام نخبه و نخبگان؟!
پژمان کریمی

هر ســاله ، جمعی از اهالی رســانه و بطور ویژه منتقدان فیلم، در 
تالاری گرد هم می آیند و در کنار هم به تماشای  فیلم های جشنواره  

فیلم فجر می نشینند.
به نظر، محل تالار ویژه اصحاب رسانه، محل گردهمایی بخشی از 
جامعه نخبگان کشور است! تکرار می کنم: جمعی از نخبگان کشور با 

هرگونه فکر و سلیقه ای!
خب؛ یک شــهروند یا یک شــاهد معمولی، چه تصوری از محل 

گردهمایی برگزیدگانی از جامعه  نخبگان مملکت دارد؟
پاسخ  دادن به پرسش یاد شده، پیچیده نیست:

تعدادی انســان علاقه مند به فرهنگ و هنر، چه بسا هنرمند، با 
آرمــان و هدف مصلحانه، هضــم در فرهنگ ملی و دینی، در تلاش 
برای گســترش ارزش های خــودی، در کنار هــم آمده اند تا ضمن 
همدلی، تحکیم پیوندهای صنفی، تبادل آراء و دانش، از راه انتشــار 
اخبار و دیدگاه و نقد ، گامی در مســیر ارتقاء هنر ســینما و فرهنگ 

کشورمان بردارند!
اما آیا این تصور مبتنی بر واقعیت است؟

آیا این تصور درست است و یک شهروند عادی، حق دارد به همگی 
حاضران در گردهمایی یاد شده، به عنوان نخبگان کشورش ببالد و آنان 

را به تمامی منشأ اثر در حیطه فرهنگ قلمداد کند؟
بنده عرض می کنم؛ خیر! متاســفانه تصور بیرونی از گردهمایی 

اهالی رسانه، نادرست است! 
در کنــار جمعی بزرگ از فرهیختگان، متاســفانه طیفی از اهالی 

رسانه وجود دارد که:
از ضرورت آزادی بیان حرف می زند و می نویسد.
از ضرورت آزادی قلم حرف می زند و می نویسد.

جریان آزاد اطلاعات را در گفتار و نوشته، هدف تکریم قرار می دهد.
دموکراسی را یگانه راه برون رفت از مشکلات دیروز و امروز و آینده، 

در ایران و جهان معرفی می کند.
به  ایرانی بودن خود می بالد.

گاه خود را مصداق یک مسلمان کامل توصیف می کند.
از ضرورت وجود و احترام به قانون دم می زند.

تحمل مخالف را اصل خدشــه ناپذیر و نشــانه روشنفکری وصف 
می کند.

خود را مزین به نگین ادب می داند.
تعامل با دیگران را تجویز می کند.

گفتار درمانی را یک ابزار برای جلوگیری از خشونت تصویر می سازد.
اما...

اما اینها همه ، در اندازه  »ادعا« است.ادعاهایی که از قالب و بستر 
»گفتار« و »نوشته«  طیف پرمدعای پرحرف مذبذب مدعی نخبگی، 

فراتر نمی رود.
این طیف، می گوید:

آزادی بیان و قلم و جریان آزاد اطلاعات و دموکراســی و ایران و 
دین و قانون و ادب و تعامل و گفتار و گفت وگو، برای من  شعارهای 

جاذب و ابزار توجیه فکر و اراده و عمل باطل من است.
این طیف  دچار تفرعن، با هر آنچه او را متقید به غیر باطل کند 

و توصیه نماید، سر ناسازگاری دارد.
این طیف کم سواد، که بخشی از رسانه های دولتی و غیر دولتی را 
به تملک خود درآورده است، در عرصه سینما، هنر دینی و متعهد به 

ارزش های الهی را به رسمیت نمی شناسد!
هنرمند دینی و حزب اللهی را با ناجوانمردی، هدف  ناسزا و تهمت 

قرار می دهد تا فکر دینی را منزوی کند.
چون دین و نظام دینی را برنمی تابد، مروج آنارشیسم رسانه ای است.

مجذوب غرب است و اراده و نگاه غربی را ولو به بهای وطن فروشی، 
ولو به بهای دین فروشی، ولو به بهای بی مروتی، تقدیس می کند.

ســراغ نوشته های آنان نمی روم. از ســخنان منتسبان این طیف 
مسموم در گوشه و کنار مصداق نمی آورم که مثنوی هفتاد من کاغذ 

است.
با دو مثال، ادعای خود را ثابت می کنم!

در قاب  جشــنواره فیلم فجر؛ در سال ۹0 فیلم »قلاده های طلا« 
در تالار برج میلاد به نمایش در آمد!

خب طیف مدعی، فیلــم مدافع انقلاب و ایران را که بر نمی تابد. 
پس چه کرد؟... در هنگام نمایش فیلم، مدعیان دموکراســی و آزادی 
مخالف و وطن دوســتی و ...شروع به لات بازی و عربده کشی کردند تا 

نمایش فیلم تعطیل شود.
هر کســی که در فیلم قلاده های طلا حاضر شــده بود و در هر 
جایگاهــی اعم از بازیگر و غیربازیگــر بود، حکم تکفیر دریافت کرد. 
فشارها چنان شد که برخی بازیگران این فیلم را به توبه نامه نوشتن 

واداشتند!
امســال در جشنواره  ســی و پنج، همان طیف، همان اراذل و 
اوبــاش، باز هم - به تعبیری - تالار برج میلاد را با عرصه لات بازی 

اشتباه گرفتند.
فیلم »ماه گرفتگی« که در مذمت فتنه گران و وطن فروشــان بود، 
طیف لات های قلم بدست را عصبانی کرد. باز هم مدعیان روشنفکری و 
ادب و متانت و گفت وگو، عربده کشیدند. جیغ زدند. کف زدند تا بگویند:

»کدام فرهنگ؟ کدام هنر؟ کدام رســالت و کدام ادعا؟ برای 
ما قلم همان دشــنه است. یکی زورگیری می کند و پول مردم را 
به چنــگ می آورد، ما با قلم و عربده و جیغ و مجلس بهم زدن، 
باج فرهنگی می گیریم تا کســی جرات نکند حرفی جز حرف ما 

به زبان براند«!
می بینید وقاحت و دیکتاتوری  شــبه روشنفکری جماعت مفلس 

بی فرهنگ و دور از ادب را؟!
می دانید چند نفر از همین قماش در چند رسانه دولتی می پلکند؟

می دانید چند نفر از همین عربده کشــان ، مشــاور این مقام و آن 
مقام فرهنگی اند؟

می دانید چند نفر از  همین طیف،مسند تدریس دارند؟
یکی از همین مفلسان فکری، در شورایی در صدا و سیما تصمیم 
می گرفت و یا می گیرد ؛چه کســی اداره کننده برنامه های سینمایی 

رسانه ملی باشد؟!... جالب است نه؟
بیچاره آن شهروند عادی که تصور می کند محل نمایش فیلم های 

جشنواره برای اهالی رسانه یعنی محل گردهمایی نخبگان،
یعنی فرهنگ ،یعنی هنر!

رئیس قــوه قضاییه گفت: هر بــار که حضور مردم 
در راهپیمایی 22 بهمن گســترده تر و با شکوه تر بوده، 
تهدیدهای دشمن فروکش کرده و فهمیده اند که ملت 

ما با فشار و ارعاب عقب نشینی نخواهد کرد.
بــه گزارش اداره کل روابــط عمومی قوه قضاییه، آیت الله 
صادق آملی لاریجانی در جلسه مسئولان عالی قضایی، با تبریک 
ایام الله دهه فجر و فرارســیدن سالروز پیروزی انقلاب اسلامی، 
یاد و خاطره امام راحل و شــهدای انقلاب را گرامی داشــت و 
تصریح کرد: انقلاب اســلامی حقیقتــاً از الطاف و نعمت های 
بزرگ الهی برای ملت ما بود؛ بویژه آن که تقریبا تمام شــرق 
و غرب علیه انقلاب و نهضت مردم بســیج شده بودند اما ملت 
عزیز ایران با وحدت و انسجام و با رهبری های داهیانه حضرت 
امام)ره( مســیر پر پیچ و خم انقلاب را پیمودند و در نهایت به 

پیروزی دست یافتند.
آملی لاریجانی با بیان اینکه همگی باید قدردان این نعمت 
الهی باشیم، بر لزوم مطالعه اثرات انقلاب در منطقه و جهان به 
صورت مستقل تاکید کرد و افزود: تا زمانی که از درون به انقلاب 
نگاه کنیم و اثر آن را در منطقه و جهان به صورت مســتقل و 
از بیرون مطالعه نکنیم، متوجه تاثیرات عمیق انقلاب اسلامی 
نخواهیم شد. به بیان دیگر، کسانی که از بیرون نظاره گر انقلاب 
اســلامی هستند بسیار بهتر می توانند آثار مهم آن را ببینند و 
بیان کنند و بر همین اســاس تاکنــون مطالب زیادی در این 

خصوص نگاشته شده است.
وی با بیان اینکه انقلاب اســلامی راه جدیدی را در جهان 
مطرح کرد، ادامه داد: سخن جدید انقلاب اسلامی ایران، نظام 
سیاسی متکی به آرای مردم از یک سو و مبتنی بر ارزش های 
الهی از ســوی دیگر بود. پس از فروپاشی شوروی گفته بودند 
که لیبرال دموکراســی پایان تاریخ بشریت است یعنی لیبرال 
دموکراســی بر همه جا حاکم می شــود، اما این را پیش بینی 
نکرده بودند که انقلاب اسلامی، به کمال رسیده و بعنوان یک 
نظریه سیاســی بدیل در مقابل لیبرال دموکراسی، راه خود را 

ادامه خواهد داد.
رئیس دســتگاه قضایی اظهار داشــت: در جهانی که نیاز 
به ارزش های معنوی و بازگشــت به آموزه های دینی احساس 
می شــود، لیبرال دموکراسی حرفی برای گفتن ندارد. از سوی 
دیگر بنیان های اخلاقی در مغرب زمین دچار فروپاشــی شده 
و برخی وضعیت تفکر اخلاقی در این کشــورها را به نهیلیسم 
اخلاقــی یا همان پوچ گرایی تعبیر کرده اند. وقتی خدا از مرکز 
توجهات بشــر بیرون می رود و انســان جایگزین آن می شود 

طبیعی اســت کــه ارزش های الهی و توجــه به آخرت و حق 
تعالی رنگ می بازد.

آملی لاریجانی، انقلاب اسلامی را نقطه بازگشت به معنویت 
و آرای حقیقی مردم توصیف کرد و گفت: در بسیاری از کشورها 
که ادعای حقوق بشــر و لیبرالیسم دارند، بسیاری از نظام های 
دموکراتیک و ســازوکارهای آنها صوری اســت و مکانیزم ها را 
به گونه ای طراحی می کنند که مردم مجبور شوند بین بد و بدتر، 

یکی را انتخاب کنند و این آزادی در انتخاب نیست.
وی ثمره دیگر انقلاب را رهایی مردم از فشارها، چپاول ها 
و زورگویی های دیکتاتوری پهلوی دانست و خاطر نشان کرد: 
انقلاب اســلامی بر همه این تجاوزها و خیانت ها خط بطلان 
کشید و امروز بالنده تر از قبل با وجود همه تهدیدها، تحریم ها 

و مشکلات راه خود را طی می کند.
رئیس قوه قضاییه با بیان اینکه امروز جمهوری اســلامی 
از ارکان معادلات سیاســی و نظامی در منطقه اســت، یادآور 
شد: اوایل انقلاب رسانه های بیگانه هر روز می گفتند که امروز 
یا فردا انقلاب شکســت می خورد. این تبلیغات تا آنجا بود که 
حضرت امام)ره( نیز در فرمایش های خود به آن اشاره داشتند و 
حضور گسترده مردمِ همیشه در صحنه را همواره به رخ دشمن 
می کشــیدند. بی تردید، رمز پیروزی انقلاب و ادامه حیات آن، 

همین وحدت و انسجام مردم و استقامت بر آرمان ها است.

آملی لاریجانی رهبری های داهیانه امام راحل)ره( و از همه 
مهمتــر نیت الهی و خالص مجاهدان را از دیگر ارکان پیروزی 
انقلاب دانســت و افزود: اســتمرار مسیر انقلاب نیز وابسته به 
حضور مردم در صحنه، استقامت بر آرمان های اصیل انقلاب و 
آموزه های امام راحل)ره( و پیروی از خلف صالح ایشــان یعنی 
مقام معظم رهبری و از همه مهمتر اخلاص در نیت ها است. از 
آنجا که این ارکان، بیانگر فطرت الهی انقلاب است، بقای آن را 

تضمین و راه پیشرفت کشور را باز می کند.
وی حضور مردم در صحنه را خنثی کننده نفوذ دشمنان و 
سپر محکمی درمقابل  تلاش های دشمن برای تخریب نظام و 
اعمال تحریم ها و تهدیدها برشمرد و خاطر نشان کرد: یکی از 
بزرگ ترین تجلیات حضور مردم در صحنه، شرکت در راهپیمایی 
22 بهمن اســت. هر بار که این حضور با شکوه تر و گسترده تر 
بوده اســت، شاهد فروکش کردن تهدیدهای دشمن بوده ایم و 
آنها فهمیده اند که ملت ما هرگز با ارعاب و فشــار عقب نشینی 

نخواهند کرد.
آملی لاریجانی با دعوت از مردم برای حضور در راهپیمایی 
22 بهمن، ابراز امیدواری کرد که شــعارهای محکم مردم در 
این روز تهدیدات دشمن را خنثی کند و این آگاهی و بصیرت 
در روز 22 بهمن جلوه با شــکوهی از وحدت و انسجام ملی را 

به نمایش بگذارد.

رئیس قوه قضاییه تاکید کرد: همه مســئولان باید قدردان 
حضور مردم باشند و فراموش نکنند که آنچه راه خدمت رسانی 
را برای ما هموار کرده همین حضور مردم در صحنه بوده است. 
قدردانی مسئولان نیز این است که در انجام وظایف و خدمات 
خود کوتاهی نکنند و ما هم به نوبه خود در دستگاه قضایی به 
ملت عزیز اطمینان می دهیم که قوه قضاییه همواره تلاش های 
مضاعفی برای حل و فصل دعاوی و احقاق حقوق عامه داشته ایم 
و این مسیر را همچنان با وجود حجم بالای پرونده ها و کمبود 

امکانات و نیروی انسانی، با قوت و قدرت ادامه خواهیم داد.
وی راه قوه قضاییه را در رسیدگی به همه پرونده ها بویژه 
پرونده های کلان و ملی، راهی روشن توصیف کرد و گفت: در 
رسیدگی به این قبیل پرونده ها گاهی با موانعی مواجه هستیم 
اما قاطعانه و به دور از تبلیغات رســانه ای، تنها بر مدار قانون و 

شرع حرکت می کنیم.
رئیس دستگاه قضایی با اشاره به ارایه خدمات گسترده از 
سوی قضات شریف و کارکنان خدوم قوه قضاییه و سازمان های 
تابعه تاکید کرد: هرگز اجازه نداده ایم که کمبودهای بسیار زیاد 
اعم از کمبود نیروی انسانی، اعتبارات و امکانات، خلل اساسی 

در رسیدگی به دعاوی مردم و پرونده ها ایجاد کند.
آیت الله آملی لاریجانی در بخش دیگری از سخنان خود با 
اشاره به تهدیدات اخیر مطرح شده از سوی مقامات آمریکایی 
تصریــح کرد: این قبیل اظهارات برای ما تازگی ندارد و اگر بنا 
بود مردم ما عقب نشــینی کنند، 38 سال در برابر تهدیدات و 

فشارها مقاومت نمی کردند.
رئیس قــوه قضاییه با بیان اینکــه مردم ما به هیچ وجه از 
آرمان های خود دست بر نخواهند داشت، اظهار داشت: تازه کارها 
در آمریکا گمان می کنند که این تهدیدها اثرگذار است. به هر 
حال کم کم تجربه به دست می آورند و متوجه می شوند که این 

قبیل اظهارات هیچ تاثیری بر ایران ندارد.
وی با بیان اینکه سیاستمداران، مسئولان و نیروهای مسلح 
ما با اقتدار مســیر خود را ادامه خواهند داد، اقتدار ملی را در 
گرو وحدت و انسجام مردم و مسئولان دانست و ابراز امیدواری 
کرد که ایام الله دهه فجر، بستری برای تجلی هرچه بیشتر این 

وحدت و انسجام باشد.
بر اساس این گزارش، بحث و بررسی پیرامون پیش نویس 
آییــن نامه قانون رســیدگی به دارایی مقامات، مســئولان و 
کارگزاران جمهوری اسلامی ایران در دستور کار جلسه دیروز 
مسئولان عالی قضایی قرار گرفت و با تصویب مواد پایانی، این 

آیین نامه به تصویب رئیس قوه قضاییه رسید.

رئیس قوه قضاییه:

وحدت مردم و استقامت برآرمان ها 
رمز پیروزی و ادامه حیات انقلاب است

همزمان با ایام الله دهه مبارک فجر با حضور 
سردار حســین دهقان وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح 5 دستاورد رزمی دفاعی شامل 
راکت هدایت شــونده فجر 5، ســامانه سلاح 
دوش پرتاب میثاق 3، سیســتم سلاح نارنجک 
انداز 40 میلیمتری و مهمات پیشــرفته، سلاح 
انفرادی مصاف و ســلاح کمری ملی رونمایی و 

خط تولید آن افتتاح شد.
ســردار دهقان در این مراســم  طی سخنانی با 
گرامیداشــت یوم الله دهه مبارک فجر گفت: وزارت 
دفاع در راســتای پشــتیبانی موثر از نیروهای مسلح 
در حوزه هــای رزم زمینی و پدافند هوایی با طراحی، 
ساخت و ایجاد خط تولید این سامانه های پیشرفته گام 
بلند دیگری در تامین نیازمندی های نیروهای مسلح و 

تقویت بنیه دفاعی کشور برداشت.
وزیر دفاع گفت: ســامانه ســلاح هایی که امروز 

با حضور وزیر دفاع انجام شد

رونمایی از 5 دستاورد جدید نظامی

رونمایی و خط تولید آن افتتاح شــد؛ ضمن افزایش 
توان دفاعی نیروهای مسلح در حوزه ی رزم انفرادی و 
پدافند هوایی تحرک عملیاتی آنها را به نحو چشمگیری 

افزایش می دهد.
سردار دهقان با بیان اینکه کلیه مراحل طراحی، 
ساخت و تولید این سامانه ها در سازمان صنایع دفاع 

وزارت دفاع صورت گرفته اســت تصریح کرد: امروز 
تنوع تولید محصولات دفاعی در این سازمان منحصر 

بفرد می باشد.

وزیر دفاع با اشاره به رشد 6۹ درصدی کل تولید 
نظامی وزارت دفاع در 3 سال اخیر گفت: در این دوره 
زمانی بیش از 115 نوع ســامانه و اقلام جدید دفاعی 

طراحی، تولید و مورد بهره برداری قرار گرفته است.
وی افــزود: بــا اولویت بنــدی پروژه های تحقیق 
و توســعه با رویکرد توســعه فناوری های موردنیاز و 
آینده ســاز در ســال های اخیر مجموعا تعداد 216 
طرح توسعه فناوری، توسعه محصول جدید و توسعه 

زیرساختی تحقق یافته است.
ســردار دهقان، این دســتاوردهای مهم دفاعی 
و خودکفایــی در تولید اکثر اقــلام نظامی مورد نیاز 
نیروهای مسلح را از برکات ارزشمند انقلاب اسلامی 
بــه رهبری حضــرت امام خمینــی )ره( ذکر کرد و 
افزود: وزارت دفاع در سایه تدابیر و فرامین حکیمانه 
فرماندهی معظم کل قوا با وجود تحریم های همه جانبه 
دشمنان در حوزه دفاعی با رویکرد اقتصاد مقاومتی، 

استحکام بخش و پشتوانه قدرتمندی برای نیروهای 
مســلح، توان دفاعی و اقتدار ملی ایران اســلامی به 

شمار می رود.

سخنگوی وزارت خارجه کشورمان گفت: دولت به 
دنبال تحریم برخی مؤسســات و افراد آمریکایی است 

که از داعش حمایت می کنند.
بهرام قاسمی، سخنگوی دستگاه دیپلماسی کشورمان در 
ابتدای نشســت خبری خود با تبریک ایام دهه فجر و گرامی 
داشت یاد شهدای انقلاب، ابراز امیدواری کرد که همه تلاشها 

برای شکوفایی انقلاب به منصه عمل برسد.
قاســمی در خصوص نشست آستانه و ژنو و سیاست ایران 
گفت: مواضع ایران درباره ســوریه تغییر نکرده ما روندی را که 

در مسکو و آستانه داشتیم ادامه خواهیم داد.
وی درباره مواضع واشنگتن درباره ایران گفت: آنچه به بحث 
موشکی و مسائل داخلی ایران مرتبط است به دولت و حاکمیت 
و مردم ایران مربوط است و ما نیاز به مشورت و صحبت نداریم.
سخنگوی وزارت خارجه در خصوص تحریم های جدید علیه 
ایران گفت: ما در قبال اقدامات غیر منصفانه و غلط دولت آمریکا 
برخی اقدامات خاصی را داشتیم که بتوانیم برخی مؤسسات و 
افراد آمریکایی که به عناصر تکفیری مثل داعش کمک کردند 
و در کنار رژیم صهیونیستی مشمول تحریم بودند را در لیست 
تحریم قرار دهیم که مراحل پایانی خود را طی می کند و بزودی 

لیستی را از این ها منتشر می کنیم.
در مسائل دفاعی طبق زمان بندی

 کار خود را دنبال می کنیم
قاســمی خاطرنشــان کرد: ما در بحث دفاعی خودمان، 

اقداماتی را که مصلحت می دانیم برای حفظ منافع کشور انجام 
می دهیم، بدون در نظر گرفتن توصیه ها و نگاه دیگران، و آنها 
 نــه حقی دارند و نه اجــازه می دهیم در این خصوص صحبت 

کنند.
وی در خصــوص اقدام قاضــی آمریکایی درباره فرمان 
ترامپ درباره ممنوعیت ورود اتباع هفت کشــور به ایالات 
متحــده، گفت: این فرمان با موجی از مخالفت مردم آمریکا 
همراه بــود و تصمیم غلط و غیراخلاقی بود که بازتاب های 

خود را داشت و سیستم قضایی آمریکایی هم باید اقدامات 
خود را انجام می داد که رخ داد. از ابتدا هم این بحث بود که 
آیا امکان تمدید این دستور امکان پذیر است یا خیر. حکم 
قاضــی این موضوع را متوقف کرد و درباره اینکه چه اتفاقی 
می ا فتد، پیش بینی خاصــی نمیکنم، اما تصور می کنم این 
موضوع چندان قابل اســتمرار نبود و این را می توان در کنار 
سایر اقدامات نسنجیده دولت جدید آمریکا گذاشت. اما آنچه 
مسلم است، اینکه اقدام قضایی آمریکا ضربه سنگینی را به 

پرستیژ دولت آمریکا وارد کرد.
درباره نحوه اقدام دولت جدید آمریکا 

درخصوص برجام، باید صبر کرد
سخنگوی دستگاه دیپلماسی در پاسخ به این سؤال که در 
گزارش سه ماهه برجام که از طرف وزارت خارجه به مجلس ارائه 
می شود، صراحتا گفته شده که ما نگران برخی اظهار نظرهای 
آقای ترامپ هستیم، اظهار داشت: اینکه ترامپ می تواند برجام را 
یک سویه و به راحتی نادیده بگیرد تصور می کنم بحث ساده ای 
نباشد چراکه این مذاکرات چند جانبه بوده و قطعنامه شورای 
امنیت را در پی داشــته است و ما باید صبر کنیم و ببینیم تا 
در عمل دولــت جدید آمریکا در خصوص برجام چگونه اقدام 
خواهــد کرد و این را هم می گویم که مذاکره مجدد برجام نه 

به مصلحت آنهاست و نه به مصلحت دیگر کشورهای جهان.
سفر وزیر خارجه کویت

 میانجی گرانه نبود
به گزارش تسنیم، قاسمی در پاسخ به پرسشی در خصوص 
پیام کویت به ایران و تصمیم تهران در قبال آن گفت: »سفر وزیر 
خارجه کویت به تهران مدتها مطرح بوده و به دلایلی که بیشتر 
فنی بوده تنظیم تاریخ برای هفته گذشته شد. وزیر خارجه کویت 
حامل پیام امیرکویت برای ریاست جمهوری اسلامی ایران بود. 
این سفر در چارچوب روابط دوجانبه و نیز تلاش برای داشتن 
روابط حسنه با همســایگان بود... این سفر میانجی گرانه نبود 

بلکه تبادل نظر بود و روابط را بررسی کردیم«.

قاسمی: 

برخی مؤسسات و افراد آمریکایی حامی داعش را تحریم می كنیم

ارتش در پیامی به مناســبت 19 بهمن روز نیروی 
هوایی ارتش تاکید کرد: حرکت شجاعانه کارکنان نیروی 
هوایی ارتش در 19 بهمن 1357 که بحق می توان آن را 
از ایام الله نامید، شکننده ترین ضربات را بر پیکر رژیم 

شاهنشاهی وارد آورد.
در این پیام آمده اســت: بیعت تاریخی جمعی از کارکنان 
نیروی هوایی ارتش بــا امام خمینی)ره( در 1۹ بهمن 1357 
موجب شتاب قابل توجه سرعت پیروزی انقلاب شده و مجاهدتی 
بزرگ به شمار می آمد به نحوی که امام خمینی)ره( در این رابطه 
خطاب به کارکنان نیروی هوایی فرمودند: »کاری که شما عزیزان 

در روز 1۹ بهمن انجام دادید از حیث معنویت، بزرگترین و با 
ارزشترین کارها بود. آن روزی که شما در معرض خطر بودید 
اما از جان گذشته و به اسلام پیوستید و از سپاه اسلام شدید.«
ارتش همچنین در پیام خود آورده است: روز تاریخی اقدام 
نیروی هوایی در بیعت با امام و انقلاب، نقطه عطف و اثرگذار در 
پیروزی انقلاب اسلامی و نشان  دهنده جوهره نیروهای مسلح 
و همدلــی آنها با آرمان هــای ملت بزرگ و انقلابی ایران و نیز 
بیانگر این است که نیروهای مسلح همیشه با ملت، برای ملت 

و در مسیر دفاع از ملت قرار داشته است.
به گزارش پایگاه اطلاع رســانی ارتش در این پیام حرکت 

کارکنان نیروی هوایی در آغازین روزهای انقلاب اسلامی را به 
مثابه اعلام آمادگی همیشگی نیروهای مسلح برای فداکاری تا 
پای جان برای ملت و نظام مقدس ایران اســلامی عنوان شده 
و آمده است: امید، همبستگی و همتی که با حرکت متهورانه 
کارکنان نیروی هوایی در بیعت با امام خمینی )ره( در 1۹ بهمن 
ماه ســال 1357 در روح انقلاب دمیده شد، هیچ گاه از ذهن و 

یاد ملت قدر شناس ایران اسلامی نخواهد رفت.
ارتــش در پایان پیام خود ضمــن ادای احترام به روح پر 
فتوح شــهدا و امام شهدا و نیز اعلام بیعت مجدد با آرمان های 
امــام و انقلاب و تبعیت محض از فرامین فرماندهی معظم کل 

قوا حضرت امام خامنه ای )مد ظله العالی(، مهم ترین درس اقدام 
شجاعانه و خط شکنی بزرگ نیروی هوایی در نوزدهم بهمن سال 
57 را اقدام به هنگام و لزوم حرکت رو به جلو با نگاه امیدوارانه 
به آینده دانســت و افزوده اســت: نیــروی هوایی و مجموعه 
نیروهای مسلح جمهوری اسلامی ایران، مظهر ایستادگی ملت 
ایران می باشند که همواره سرزنده و پرتحرک با استفاده  از سه  
عنصر، احســاس  تعهد و تکلف ، موقع شناسی  و دشمن شناسی  
و بهره گیری  از نیروی  انســانی  متعهد و سرمایه های  تجهیزاتی  
خــود تحت فرماندهی داهیانه مقام عظمای ولایت، رو به  جلو 

گام  بر می دارند.

پیام ارتش به مناسبت 19 بهمن

نیروی هوایی مظهر احساس  تعهد و تکلف ، موقع  شناسی  و ایستادگی است


